
STAGEVERSLAG WEEK 17 

 

*Ik houd voor mezelf een logboek bij waarin ik noteer wat ik dagelijks leer op het gebied van montage en camera. 

 

 

 

Maandag 28 december 

 

Vandaag stond vooral in het teken van mijn documentaire (montage), de voorbereiding op 

het interview/het draaien van beelden met Tyrone én verschillende nieuwsitems waaraan ik 

heb meegeholpen (montage, interview en voice-over). 

 

 

 

Dinsdag 29 december 

 

 



 
 

Vandaag lag naast het monteren aan mijn documentaire en het meehelpen aan een 

nieuwsitem (montage), de focus op het interview met Tyrone en de voorbereiding hiervan. 

Zie hieronder de grove interview-opzet die ik op voorhand maakte: 

 

- Stel jezelf eens even voor. Wie ben je, wat doe je en wat heb je opgericht? 

- Lockdown, toen dacht jij: LOCKDOWN-LIBI? 

- Kun je vertellen wat er vanavond op het programma staat? 

- Waarom is zo'n sessie zo belangrijk? 

- Waarom doe je zoveel moeite en wat voor effect wil je hiermee bereiken? 

- Tilburg en de randstad. Hoe kijk hij hier tegengaan? 

- Creatievelingen vertrekken... 

- Goldfished? 

- Is een mening van buitenaf belangrijk? 

- Zelf uit onderzoek blijkt dat Tilburgers niet trots zijn... 

- Cliché, slecht imago... 

- Tilburgers zijn niet trots op hun stad, hoe kijk jij in het algemeen aan tegen trots zijn op een 

stad? 

- Is Tilburg niet gewoon te klein, is er wel potentie? 



- Wat krijg jij mee van het calimerocomplex van de stad? 

 

- Tilburg wordt vaak afgeschilderd als 'lelijk eendje'. Wat voor invloed heeft het uiterlijk van 

de stad op de inwoners? 

- Onder jongeren lijkt de trots langzaam terug te keren. Hoe kijk jij hier tegenaan? 

- Is het uiterlijk van de stad belangrijk? 

- Wat vind jij van Tilburg en hoe kijk je aan tegen het negatieve imago? 

- Corona? 

- Als je 1 ding mocht veranderen aan de stad?  Wat zou dit dan zijn? 

- Wat is jouw doel? Wanneer ben je tevreden? 

- Zijn er gevaren? 

- Wil je nog iets kwijt? Wat is je boodschap? 

 

 

Woensdag 30 december 

Vandaag ben ik aan de slag gegaan met het uitzoeken van de beelden die ik gisteren met 

cameraman Koen heb gedraaid bij Carré. Hiernaast heb ik mij samen met camera-stagiair 

Gaby verder verdiept in gebruiksrechten en cinematische-effecten én heb ik mede-student 

Maartje geholpen met de voorbereidingen van een video. 

 

 
 



Donderdag 31 december 

 
Vandaag ben ik verder gegaan met de montage van de beelden die we dinsdag van Tyrone 

hebben geschoten én heb ik meegewerkt aan een nieuwsitem (montage). 

 

 


